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Abstract (en)
Used foundry sand is cleaned by a process in which it is circulated in a processing chamber and frictional forces which break open the binder shell
and separate it from the sand grain are exerted on the particles of used sand and the mixture of substances formed is cleaned physically, thereby
increasing the proportion of sand. In order to allow effective cleaning, part of the mixture of substances is removed from the processing chamber
after passing through the friction zone and passed into a separate cleaning chamber, where it is cleaned, after which the precleaned used sand is
returned to the processing chamber. <IMAGE>

Abstract (de)
Gießereialtsand wird dadurch gereinigt, daß er in einem Bearbeitungsraum umgewälzt und auf die Altsandpartikel die Binderhülle aufbrechende
und vom Sandkorn lösende Reibungskräfte zur Wirkung gebracht werden und das entstehende Stoffgemisch unter Anreicherung des Sandanteils
physikalisch gereinigt wird. Um eine effektive Reinigung zu ermöglichen, wird ein Teil des Stoffgemischs nach Durchlaufen der Reibungszone aus
dem Bearbeitungsraum in einen getrennten Reinigungsraum abgezogen und gereinigt und der vorgereinigte Altsand in den Bearbeitungsraum
zurückgeführt. <IMAGE>
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